
پذیرش گاز طبیعی در بورس انرژی
ایران

مدیرعامل بورس انرژی گفت: در جدیدترین جلسه هیئت پذیرش بورس
انرژی ایران با پذیرش گاز طبیعی موافقت شد.

https://sedaayetejaarat.ir/%d9%be%d8%b0%db%8c%d8%b1%d8%b4-%da%af%d8%a7%d8%b2-%d8%b7%d8%a8%db%8c%d8%b9%db%8c-%d8%af%d8%b1-%d8%a8%d9%88%d8%b1%d8%b3-%d8%a7%d9%86%d8%b1%da%98%db%8c-%d8%a7%db%8c%d8%b1%d8%a7%d9%86/
https://sedaayetejaarat.ir/%d9%be%d8%b0%db%8c%d8%b1%d8%b4-%da%af%d8%a7%d8%b2-%d8%b7%d8%a8%db%8c%d8%b9%db%8c-%d8%af%d8%b1-%d8%a8%d9%88%d8%b1%d8%b3-%d8%a7%d9%86%d8%b1%da%98%db%8c-%d8%a7%db%8c%d8%b1%d8%a7%d9%86/

